
Dagsorden, Skolebestyrelsesmøde, Ravnshøj Skole 
 

Dato/sted: Onsdag d. 30. oktober 2024 kl. 18.30-21.00 på Ravnshøj Skole 

Afbud: Lars-Christian, Helle, Bjørk 

 
 

1. 18.30 – 18.35: Godkendelse af referat fra sidste møde 

 

2. 18.35 – 19.10: Nyt fra skolen v. Troels, herunder resultat af ny CEPOS-undersøgelse 

og status på 5./6.-klasse samlæsning 

 

• Besøg af de første elever, som startede deres skolegang på Ravnshøj Skole – for 60 

år siden, der deltog også lærere fra den gang. 

• Naturfagsfestival afholdt uge 39 med åbenthus fredag. Mere besøgende end sidste år. 

Vi fik midler for 15000.00 kr. 

• Motionsdagen – der var en god stemning, udskolingen gik en lang tur sammen med 

lærere små 11 km. Pitstop ved Ellinggård, hvor forældre har bagt kage og lavet 

saftevand. Indskolingen/mellemtrin - Løb runder mm. Forældre kan evt. indgå i 

arrangementet fremover. 

• Henvendelse fra Bangsbostrand Skole om mulighed for levering af mad. Der er holdt 

teams-møde i dag. De har sendt en liste over ønsker i dag, som vi skal vurdere, om vi 

kan levere. De henter selv maden. 

• Vi er på Ejendomcenterets prioriteringsliste, men midler herfra har meget lange 

udsigter. Vi havde lidt penge på budgettet, som er brugt til en delvis renovering af 

skolekøkken. Der er kommet nye ovne og keramiske kogeplader til induktion med 

tilhørende gryder, pander og andet grej.  

• Der er startet 4 lærerpraktikanter i mandags i ugerne 44 – 49. Det er 4. års 

praktikanter. De vil sikkert kunne bidrage med nye indspark.  

Der starter en pædagogstuderende 1. december i lønnet praktik. Hun skal være i SFO 

og i 0. klasse. Hun er på 3. år.  

• Initiativ fra KRIF til 8. og 9. klasse om at være hjælpetrænere til idræt. Det handler 

om at lave idræt bredt. De vil blive lønnet for opgaven.  

• March mod ensomhed. Hele skolen gik med. 

• Forældremøde i mandags i 5/6 klasse om organisering i kommende skoleår.  

• CEPOS – vi ligger nr. 17 ud af 1.408 grundskoler. Stabil løfteevne de seneste tre år 

på hhv. 0,8 – 0,9 og 0,8. Hvorfor? Dygtig, erfaren og stabil lærerstab, som samlet 

løfter opgaven hen over hele elevens skoleforløb. Vi tør være ambitiøse på elevernes 

vegne. Rigtig mange forældre, som bakker skolen op. Alle kender alle. Mindset om, 

at trivsel skaber læring, men også det modsatte – at læring kan skabe trivsel – 

forskelligt fra elev til elev. 

• Bubbles – en rigtig god idé. Systemet handler om at kunne øge den enkelte elevs 

koncentrationsevne ved bl.a. at kunne holde uvedkommende lyd ude samtidig med, 

at eleven stadig kan kommunikere med læreren. Lærere var på kursus i brugen af 

systemet i sidste uge. Afprøves pt. i 1. klasse. Allerede meget gode erfaringer 

• Der starter en ny pædagog, Maja, i stedet for Lone pr. 1. november. Maja skal 

deltage i undervisning og i pauserne samt i en indkøringsperiode i SFO. 



 

 

3. 19.10 - 19.20: Nyt fra elevrådet v. Mejse/Bjørk 

• Vi har talt om skolegården – hvad kan vi gøre for at gøre skolegården mere attraktivt 

eks. ” frisbee golf” 

• Vi har talt med foreningerne om at søge fondsmidler til at lave noget som områdets 

børn også kan bruge i fritiden. 

• 8. klasse har arbejdet med ”den vilde skolegård”. 

 

4. 19.20 – 19.40: Musik, kor & SFO 

• Der er indgået et samarbejde med musikskolen, som deltager i musikundervisningen 

i indskolingen. Det skal motivere elever til at deltage i musikskolens aktiviteter, give 

nogle elever mulighed for at fordybe sig i musikken samt inspirere lærerne. Der er 

allerede mulighed for, at eleverne kan gå kor/musik ved musikskolen torsdag 

eftermiddag.  

• Ulrik spørger igen, om han må tage eleverne med over i sognehuset. Bestyrelsens 

tidligere beslutning står ved magt.  

• Gideonitterne spørger igen om de må komme og tilbyde ”Det nye testamente” til 

eleverne. Bestyrelsens fastholder tidligere beslutning. 

 

5. 19.40 – 20.10: Folkeskolens Kvalitetsprogram: Troels orienterer om de væsentligtste 

punkter, ændringer og konsekvenser for skolen fremadrettet af den nye politiske aftale på 

folkeskoleområdet.  

• 33 nye initiativer 

• 10 af de væsentligste ændringer 

o Investering af faglokaler  

o En halv milliard til skolebøger – De er givet til CFU 

o Nyt skoleskema/timefordelingsplan 

o Understøttende undervisning erstattes af skolens timebank 

o Reduktion i antal af prøver fra 8 til 6. Idræt forsvinder, engelsk bliver en del 

af udtræksfagene. Projektopgaven bliver valgfri for skolerne. 

o Færre bindende mål – reduceres fra 1.081 til 215.  

o Intensiv undervisning i dansk og matematik for de 10 % mest udfordrede 

elever. 

o Juniormesterlære for de ældste elever – kombination af stærkt reduceret 

fagrække på skolen og arbejde på virksomhed. 

o Fem dages obligatorisk erhvervspraktik til alle 

o Alle elever skal lære om teknologi, som skal indgå i alle fag 

 

6. 20.10 – 20.30: Diverse & næste møde (Dialogmøde med BUU tirsdag d. 26. november 

19-21 på Strandby Skole) 

• Næste møde den 26. november i Strandby. 


